

CHARTRE DE L'INSTITUT | 2021

VISION

Pionnier dans l'exploration des enjeux mondiaux, l'Institut est le creuset de communautés diverses favorisant la compréhension et l'engagement essentiels à un monde de paix, équitable et durable.

MISSION

Situés au cœur de la Genève internationale, nous produisons et partageons des connaissances académiques et de l'expertise sur les relations internationales, les questions de développement, la gouvernance et les défis mondiaux. En conjuguant excellence scientifique, transdisciplinarité et réflexion critique, nous préparons les étudiant-e-s et les professionnel-le-s à devenir des décideurs ouverts au monde. Nous les dotons des compétences, de l'assurance et du sens des responsabilités nécessaires pour amener une transformation positive.

PRINCIPES

EXCELLENCE
INDÉPENDANCE
PENSÉE CRITIQUE
DIVERSITÉ
ENGAGEMENT

pour

PAIX
ÉQUITÉ
DURABILITÉ

<https://www.graduateinstitute.ch/fr/charte>

THE GRADUATE INSTITUTE CHARTER | 2021

VISION

A pioneer in the exploration of global issues, the Graduate Institute opens creative spaces for diverse communities and fosters the understanding and engagement essential to a peaceful, equitable and sustainable world.

MISSION

Located in the heart of International Geneva, we produce and share academic knowledge and expertise on international relations, development issues, global challenges and governance. Through a combination of scientific excellence, transdisciplinarity, and critical thinking, we nurture students and professionals to become decision makers open to the world. We equip them with the competences, confidence, and sense of responsibility necessary to drive positive transformation.

PRINCIPLES

EXCELLENCE
INDEPENDENCE
CRITICAL THINKING
DIVERSITY
ENGAGEMENT

for

PEACE
EQUITY
SUSTAINABILITY

<https://www.graduateinstitute.ch/index.php/charte>